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Interpelocje

\l./ Na prosbg mieszkaric6w proszg o zamontowanie sypalizacji swietrnej na przycisk w" przejsciu dla piesrych ul. Jana.bawla tr ou *yroto'sii ut. smoczej. p.p**ii.i'-
komfort j be4ieczutstwo okolicznych mi"rrk-"d- i p_cov,,nik6w mjeiscowychfirm. W godzina ch szczytu pnejscie na anrga ilon; "fi;;iil; o?;JJr'graniczy z cudem.

Na profbg mieszkaica naszego miasta bgd4cego w przeszlo5ci tak2e
samorz4dowcem, kierujg do pana prezydinta ristgpu.l4ce wnioski.

2. Przy wykonywaniu nowych nawierzchni chodnik6w ulicznych przyleglych
bezposrednio do budynk6w, gdzie nie ma kanal izacii.aeszcloiii;il?il;;
instalowanir betonowych.kanatik6w deszczowych io n* spustowej z budynh.r dojezdni. Brak tych instalacji w okresie zimowym powoduje ..qmar:zanie

- nagromadzonej wo-dy i stwarza zagrozerie dia pLsrycn.r' rroszg o rozwazenie mozriwosci wymiany uricznych koszy na smieci, ktdre w
. dotychczasowej konstnrkcji nie do ko6ca spehiaja swoja flrnkcjg.4' Apeluig, 2eby przy nowych ogrodzeniach oureltow szri-rnych iorlik6w stosowa.nowoczesne systemy, lt6re nie powoduj4 czgstej i kosztownej Aa samonaaJw 

-
n:p:ry.:t i naprawy. Stosowanie ogroir"n, j*to*"j ,iu*i, ,"rnooto#oJ1*

_ strla? z k4townikdw to w dzisicjszyci casach kosnowny anachronizn.5. hoszg o inforrnacig, czy nabieZaco,tuU otresowo Uadane jest oddzafy*-i"
cmentana ,Jinczata,, na miejskie ujgcie wody.6' Proszg o wyremontowanie wjazou-na posesig prry ul. pogodnej 

'. 
Zdegradowana

luy.T:h"iu powoduje duze urudnienia_aia iieszycrr, .ir"edl;.ulT;,r,
dzieimi id4cych do przedszkolaprzy ul. Radosnej.'

Na p.unkty_od 24 pros4 rhwniet skiemwal tdC odpowiedzi dla pana _ . -zmieszhalego we Wloclcwku pr4t uL ' 
, H6ry jest autorem tych wniosk^wpodparTych zalqcznihiem z opitem i fotografiaml
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